
Esej – Nejlepší následky covidu 

Vzpomínáte si na začátky covidu? V Itálii se projevily nákazy, které „přiletěly“ z Číny 

… Pak se projevily první případy …, pak se začaly zavírat hranice, pak propagovat 

roušky, pak zavírat okresy … 

Měli jsme zaplacenou dovolenou na ostrově Kos v Řecku na přelomu září a října 

2020. To bylo období,  kdy infekce začala polevovat, opatření se zmírňovala, zákazy 

přestaly být tak přísné …a cesty, které byly dříve plánované, se znovu ukázaly jako 

průchodné. Zdálo se, že pandemie už nebude tak hrozná a že cesty, které byly dříve 

dohodnuty, budou moci být uskutečněny. Vydali jsme se tedy na zaplacenou 

dovolenou, letadlem (jak jinak?) na Kos. Při příletu nás otestovali, zda nemáme covida 

a propustili nás na dovolenou. Po několika dnech jsem začal pociťovat neznámé 

bolesti, nešlo se hýbat, nešlo mi dýchat … nevěděli jsme, jaké příznaky covid má, ale 

nemohl jsem jít k lékaři – ten by mne jistě nechal zavřít do nemocnice a nedostal bych 

se zpět! Celou dovolenou jsem strávil na hotelu v posteli. Mohlo by to být i horší! 

Když jsme se (opět letadlem – jak jinak) vraceli, tvářil jsem se hrdinně, pevný 

pohled, pevný krok … na covida netestovali, tak mne do letadla vzali! I s covidem 

(ale to se tenkrát ještě nevědělo)! Ale hned po příletu mne brali na Bulovku, a tam mi 

ho změřili. Strávil jsem tam pouhý týden – Bulovka již potřebovala lůžko pro jiné 

zájemce … již začínala pandemie v jiném rozměru … ovšem stále ještě, kdy nebyly 

vakcíny … 

Měl jsem v nemocnici dost času a vygoogloval jsem, že krev těch, kteří prošli 

covidem, obsahuje protilátky a je cenná pro lékaře. Chodím darovat krev a, když jsem 

jim řekl, že jsem prodělal covida, měli velký zájem! Vakcíny ještě neexistovaly! Byl 

jsem tedy 7 krát darovat plasmu (plnou krev zdravotníci k covidu nepotřebují) stačí 

jim plasma – můj počet darování výrazně poskočil během krátké doby. . .  

Po propuštění z Bulovky mne pozvali ke kontrole následků po 1 měsíci a po 3 

měsících. Vše se zdálo dobré kromě té dolní funkce. Ale ta je ta hlavní! Manželka 

nespokojena. Bylo mi v té době 62… Další pokusy …  to stejné. Bylo jasné, že je to 

od covidu a ve spojitosti s ním. Řekli mi, že si mám vyhledat sexuologa a řešit s ním 

…  

Sexuolog mi předepsal jakousi pilulku, kterou požívám vždy, když je to 

potřebné! Je to báječné! Je to jako zamlada! Je to lepší než zamlada! Nevěřte 

šarlatánům, kteří vám tvrdí, že to nejde!  Jde to! I ve věku, i po covidu! Je to báječné! 

Nechejte se nakazit covidem!  
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